
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 6. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 62

Ministeren bedes oplyse, hvad der er årsagen til, at det ikke er lykkedes Forsvarets Ejen-

domsstyrelse at lave en aftale med Københavns Kommunes teknik og miljøforvaltning,

der sikrer, at Københavns borgere kan cykle på cykelstien gennem området på Svane-

møllen Kaserne fra Ryparken til Østerbro ved Svanemøllen eventuelt helt enkelt ved, at

det aftales, at kæden, som låser porten, klippes over, og porten åbnes, så der kan ska-

bes gennemgang, og hvad vil ministeren gøre for at fremme en løsning.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mette Reissmann

(S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Reissmann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Naser Khader
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